
 
Ηράκλειο, 29-6-2020 

 

Ερώτηση  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Οικονομικών 

 

Θέμα: Θέσπιση και Εφαρμογή του Μεταφορικού Ισοδύναμου στα Αθλητικά 

Σωματεία 

Σε δημοσιεύματα στον ηλεκτρονικό τύπο πληροφορηθήκαμε για τις οικονομικές 

δυσκολίες που αντιμετωπίζουν τα αθλητικά σωματεία, καθώς αγωνίζονται να 

διατηρήσουν τις ακαδημίες - φυτώρια νεαρών αθλητών και παράλληλα να στηρίξουν 

τον πρωταθλητισμό. 

Τα αθλητικά σωματεία αποτελούν κύτταρα κοινωνικοποίησης. διαμόρφωσης 

χαρακτήρων, ενώ οι ίδιοι οι αθλητές ως υγιή πρότυπα επηρεάζουν ευρύτερα την 

νεολαία. 

Οι μετακινήσεις των αθλητών συνιστούν το μεγαλύτερο κόστος για τα 

αθλητικά σωματεία στις νησιωτικές περιοχές. 

Παρότι τα εισιτήρια (ακτοπλοϊκά - αεροπορικά )εκδίδονται για κάθε αθλητή ως φυσικό 

πρόσωπο η ανάληψη του κόστους αφορά στα σωματεία. 

Η επέκταση του Μεταφορικού Ισοδύναμου στα νομίμως λειτουργούντα αθλητικά 

σωματεία θα αποτελέσει μεγάλη οικονομική ανακούφιση και θα συμβάλλει 

καθοριστικά στην λειτουργία αλλά και την ίδια την ύπαρξή τους. 

 

 

Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

 

Προτίθεται η κυβέρνηση να βρει τρόπο για να ωφεληθούν τα νησιωτικά σωματεία; 

 

Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει σε άμεση θέσπιση και εφαρμογή του μέτρου 

στο πλαίσιο της νησιωτικής πολιτικής και της στήριξης του αθλητισμού και του 

πρωταθλητισμού; 
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Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 

 




